
آرمان ملی: شهاب الدین عزیزی خادم که از هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال شکایت کرده بود در خصوص رای صادره 

صحبت کرد. 
   شکایت 

اولین جلسه رسیدگی به شکایت شهاب الدین عزیزی خادم از 
فدراسیون فوتبال روز ۲۵ اردیبهشت ماه برگزار شد. عزیزی خادم 
حال به دلیل نقض اساسنامه رسمی و مصوب فوتبال که در دوره 
خودش به ثبت رسیده، مسئولان فدراسیون را به محکمه کشانده 
است. خبرآنلاین نوشت: او می گوید اعضای هیات رئیسه طبق 
مفاد صریح موجود در اساسنامه، با ممانعت از او برای استفاده 
از حق دفاع دچار نقض اساسنامه شدند. عزیزی خادم در این 
یک سال و نیم بارها از دخالت عواملی بیرون از فوتبال در رده 
کارشناسی سخن گفته است. قوه قضائیه در اقدامی بی سابقه بعد 
از استماع شکایت عزیزی خادم به رغم تهدیدهای انجام گرفته از 
سوی مدیران فوتبال درباره احتمال دخالت فیفا، خود را صاحب 

حق قانونی لازم  برای بررسی این شکایت تشخیص داده است. 
  رای؟

شهاب عزیزی خادم درمورد آخرین وضعیت شکایت خود از 
اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال به دادگاه، در گفت وگو با 
فارس اظهار داشت: مهم این است جواب خود را گرفتم و انتظار 
این جواب را هم داشتیم. عده ای خودشان را فراتر از قانون دیده 
و احساس گردن کلفتی می کنند، فدراسیون ما از دل مجمع، 
توسعه، قانونمندی آمده بود اما آقایان از دل توطئه آمدند. فهم 
ما از توسعه درست بود و فدراسیون ما نمایش لیاقت، صداقت، 
راستی، درستی، کارآمدی و پاکی بود اما نه دروغ های نمایشی. 
وی افزود: مردم ایران آگاه و فهمیده هستند. تشخیص می دهند 
و اظهر من الشمس است چه کسانی خدمت گذار راستین و واقعی 
هستند و چه کسانی بر مبنای دروغ و فریب اندر فریب هستند. 
نتایج تیم ملی ما همین را نشان می دهد. همه دیدند در تمام 
حوزه ها چه نتایج درخشانی در دوره ما اتفاق افتاد. فوتبالی که به 
یک بیغوله تبدیل شده بود اما سریع ترین صعود به جام جهانی را 

داشتیم، بدهی ها را دادیم، در تمام حوزه ها فوتبال را به آرامش 
رساندیم و پس از آرژانتین تیم ملی ایران بیش ترین برد مستمر 
را در دنیا داشت و این مسائل سبب دلگرمی مردم و طنین انداز 
شدن نام ایران شده بود، تیم امید از زمان ما کار خود را شروع 
کرده، استعدادیابی کارش را به درستی آغاز کرده، فوتبال بانوان 
روی ریل رفته و تیم ملی بزرگسالان تاریخ شکن جلو می رفت، 
اما با یک توطئه همه این دلخوشی ها را از مردم گرفتند. رئیس 
سابق فدراسیون فوتبال فوتبال با اشاره به اقدامات این فدراسیون 
در دوره خودش در زمینه توسعه، تصریح کرد: کار بزرگی که در 
این زمینه انجام دادیم و در روزهای آتی صحبت از افتتاح آن 
شده این بود که چهار زمین تمرین که یکی از آنها هیبرید است 
در جزیره کیش احداث و این جزیره را به یک پایگاه فوتبالی 
برای کشور تبدیل کردیم. در حوزه دیپلماتیک قرارداد ۴ ساله 
منسجمی با قطری ها بستیم که همه تیم های ملی کشورمان 
می توانند با حضور در این کشور از اسکان و تغذیه رایگان بهره 
ببرند. تفاهم نامه کمپ اسپایر را بستیم. کارهای مربوط به ۳۲ 
هزار هکتار زمین را با حمید سجادی، وزیر ورزش جلو بردیم تا 
ایران به هاب منطقه تبدیل شود و اگر این ظلم اتفاق نمی افتاد، 
اکنون عملیات اجرایی اش شروع شده بود و کشورهای آسیای 
میانه نیز می توانستند از آن استفاده کنند. عزیزی خادم ادامه داد: 
تیم ملی بهترین شرایط رفاهی و امکانات را داشت، پاداش هایش 
داده شده و پروازهایش کاملا رایگان بود. فوتبال ایران وارد فار 
جدیدی شده بود، اما آقایان وقتی دیدند فوتبال روی ریل آمده 
از روی حسادت، کینه توزی و توهین به مردم و تقابل با آنها این 
کار را با فوتبالی که هر ایرانی  در تمام نقاط دنیا به آن افتخار 
می کردند، انجام دادند. این فوتبال را به سمت قهقرا بردند. صعود 
به جام جهانی و جام ملت ها حدود ۱۶ میلیون دلار به حساب 
فدراسیون آورد که البته این پول در فیفا و AFC است. همه این 
مسائل در ابتدا به لطف الهی و سپس تلاش من و همکارانم صورت 
گرفت زیرا همه یادشان است قبل از آمدن ما تا حد بسیار زیادی 
شانس صعود حتی به جام ملت ها را نیز از دست داده بودیم. 

این کار جمعی را بنده و همکارانم انجام دادیم. پس از صعود به 
جام جهانی نیز حدود ۹۰ میلیارد تومان بلیت فروخته شده که 
اکنون در صورت های مالی فدراسیون لحاظ شده است. یعنی یک 
فدراسیون ورشکسته را که در قعر اعماق زمین رفته بود، جهانی 
کردیم. در یک فضای بین المللی قرار گرفت در شرایطی که نه 
امیدی بود و نه شانسی وجود داشت. وی خاطرنشان کرد: دنیا دار 
مکافات است و هیچ چیز در این عالم گم نمی شود. دنیا آینه است. 
نمی توان توطئه، نفاق، دروغ و کینه کاشت و به جنگ درستی و 
صداقت رفت. مگر من چه کار کرده بودم؟ همین اعضای هیات 
رئیسه بابت صعود به جام جهانی حدود ۷۰۰ دلار پاداش گرفتند. 
چه اتفاقی می افتد که پس از رفتن من در این وضعیت اقتصادی 
۲۰ هزار دلار می گیرند و خیلی هم ادعای گردن کلفتی دارند. 
الان هم بحث سکه ها مطرح شده است. وی تصریح کرد: آرزو 
می کنم یک آجر از ساختمان فدراسیون نرود اما باید حق شرکت 
شستا که متعلق به مردم است هم داده شود. چندین بار در زمان 
وزارت سلطانی فر با مدیران شستا صحبت کردم. با شریعتمداری 
و عبدالملکی، وزرای سابق کار صحبت کردیم. بخشی از بدهی به 
شستا را پرداخت کرده و دنبال این بودیم بخش دوم را یا در قالب 
واگذاری تبلیغات یا با پرداخت ۴-۵ چک، پرداخت کنیم. پس از 
آنکه ما رفتیم، فدراسیون 8-۷ ماه با سرپرست و شرایط غیرقانونی 
و غیراخلاقی اداره شد. بخش مهمی از این قرارداد پیگیری نکردن 
بحث بود و شرایط سختی برای فوتبال پیش رو است. عزیزی خادم 
درخصوص وضعیت شکایت اخیرش و اینکه مهدی تاج مدعی 
شده این شکایت رد شده است، توضیح داد: جواب خود را گرفتیم 
و منتظر همین هم بودیم. قضاوت با مردم است. او نقش سخنگو 
را بازی می کند اما وقتی کمیته اخلاق به شکایت من جواب نداد، 
به دادگاه رفتم. البته اگر رای به ضرر من یا هیات رئیسه باشد، 
می توانیم به تجدیدنظر برویم. ما هم با تیم حقوقی و وکلای خود 
مشورت خواهیم کرد. همین توقع را هم داشتم و به همین دلیل 
با توکل به خدا، جلو می رویم. باید دید وکلای ما چه تصمیمی 

می گیرند. به همان جوابی رسیدیم که منتظرش بودیم. 

سپیده بابایی در مورد مسابقات قهرمانی آسیا گفت: کشتی اول 
به حریف ازبکی خوردم که دو امتیاز داشتم و حریفم اخطار گرفته 

بود اما کشتی که تمام شد دست او را بالا بردند. 
 سبک کلاسیک 

تیم ملی کشتی آلیش زنان ایران در مسابقات قهرمانی آسیا 
شرکت کرد و در دو سبک آزاد و کلاسیک موفق شد روی 
سکوی قهرمانی قرار بگیرد. سپیده بابایی، ملی پوش وزن ۵۵ 
کیلوگرم ایرآنکه در سبک کلاسیک مدال نقره را به دست آورد، 
در مورد این مسابقات به ایسنا گفت: برنامه ای که در بخش آزاد 
و کلاسیک به ما داده بودند با برنامه ای که اجرا شد، فرق داشت. 
سبک وزن هستم و همیشه وزن کم می کنم. روز اول کشتی 
گرفتیم و فینال ها را به روز بعد موکول کردند که ابتدا باید برای 
آزاد وزن کشی انجام می دادیم و بعد فینال کلاسیک را برگزار 

می کردیم. 
 اصولی؟

او با بیان اینکه چنین کاری اصولی نبود و باید برای سبک آزاد 

وزن کم می کردم، ادامه داد: فکر کنید مسابقات کلاسیک ساعت 
یک تمام شد و به خوابگاه رفتیم. باید برای فردا ساعت ۷ صبح که 

وزن کشی آزاد بود سه کیلو کم می کردم و بعد هم در فینال 
کلاسیک کشتی می گرفتم. آن شب اصلا نتوانستم بخوابم 
و وزن کم کردم. در مسابقه فینال هم پدر حریفم دستش 

در داوری باز بود و کمکی شد که برنده شود. 
 چهارمی 

بابایی در مورد چهارمی خود در کشتی سبک آزاد 
گفت: متاسفانه در کشتی اول به حریف ازبکی 

خوردم و با اینکه جلو بودم اما وقتی کشتی 
تمام شد امتیازات و اخطارها از اسکوربورد 
پاک شد. دو امتیاز داشتم و حریفم اخطار 
گرفته بود اما کشتی که تمام شد دست 
او را بالا بردند. دیدیم امتیازات من و 
اخطارهای او پاک شده است. با وجود 
اعتراض به نتیجه نرسیدیم و بازنده 

اعلام شدم، حتی یکی از مربیان مردانمآنکه برای من اعتراض 
کرده بود کارت قرمز گرفت. بابایی به کسب اولین مدال زنان 
ایران در سبک قزاق کوراش قهرمانی آسیا اشاره و بیان کرد: 
در کنار سبک های آزاد و کلاسیک، مسابقات دو سبک دیگر 
برگزار شد که در سبک قزاق کوراش شرکت کردم و موفق شدم 
نقره بگیرم. رقبای خوبی داشتم به گونه ای که هر مسابقه مثل 

فینال بود. 
 امکانات 

او در مورد امکانات کشور میزبان برای آلیش کاران 
حاضر در این مسابقات گفت: امکانات خیلی نسبت به 
مسابقات جهانی خوب بود. در مسابقات جهانی در 
کانکس اسکان داده شدیم، اما امکانات قهرمانی آسیا 
خوب و راضی کننده بود. مسابقات هم سطح بالایی 
داشت. بابایی به حمایت وزارت ورزش و 
جوانان از کشتی زنان اشاره و بیان 
کرد: کسی از طرف وزارت ورزش 
و جوانان این بار به اردوی ما 
نیامد اما در اردوهای قبل خیلی 
قول ها به ما دادند که حضور 
عملی نشده است. امیدوارم 

این بار به آنها عمل کنند. 
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دیدگـاه

گفت وگو

رای دادگاه فدراسیون 
فوتبال مورد انتظار بود؟!

  برزیل دو دیدار دوستانه با تیم های 
آفریقایی خواهد داشت تا از مهاجم ۲۲ 
ساله خود حمایت کند. به گزارش ساکرنت، 
فدراسیون فوتبال برزیل اعلام کرد که این 
تیم به خاطر حمایت از یک کمپین ضد 
نژادپرستی در حمایت از وینیسیوس جونیور 
مهاجم رئال مادرید که در لالیگا در این فصل 
مورد آزار نژادپرستانه قرار گرفته است، 
بازی های دوستانه با دو کشور آفریقایی 
برگزار خواهد کرد. قهرمان پنج دوره جهان 
در اولین دیدار دوستانه خود در بارسلونا 
با گینه و در ادامه در لیسبون به مصاف 

رفت.   خواهد  سنگال 
کمپین  یک  همچنین 
ملی علیه نژادپرستی در 

مسابقات لیگ برزیل به دنبال 
توهین های نژادپرستانه به 
آغاز  ساله   ۲۲ وینیسیوس 
شده است.  برزیل در حالی 

دوستانه  دیدار  دو  این  در 
حضور خواهد داشت که هنوز 

سرمربی این تیم انتخاب نشده است. به 
این ترتیب رامون منزز سرمربی تیم ملی زیر 
۲۰ سال برزیل در این دو دیدار پیش رو روی 

نیمکت تیم ملی این کشور 
خواهد نشست. رامون منزز 
ماه گذشته به رویترز گفت 
آنچلوتی، سرمربی  کارلو  که 
رئال مادرید در صورتی که در 
پایان فصل در دسترس باشد، 
گزینه اصلی برای نیمکت خالی 
برزیل خواهد بود. با این حال 
آنچلوتی عنوان کرد که می خواهد 
سال آینده نیز در رئال مادرید بماند. 
تیم ملی فوتبال برزیل در جام جهانی ۲۰۲۲ 
عملکرد ناامیدکننده ای داشت و با شکست 

برابر کرواسی در ضربات پنالتی از صعود به 
دور نیمه نهایی بازماند. در پی این ناکامی 
قرارداد سرمربی سلسائو تمدید نشد و در 
شرایط کنونی تیم ملی فوتبال برزیل بدون 
سرمربی است. فدراسیون فوتبال برزیل برای 
نخستین بار در تاریخ خود قصد دارد که یک 
مربی خارجی را به عنوان سرمربی جدید خود 
انتخاب کند. آنچلوتی تا ژوئن ۲۰۲۴ با رئال 
مادرید قرارداد دارد و اخیراً مدعی شده که 
قبل از پایان قرارداد فعلی اش به ترک برنابئو 
فکر نمی کند و این بدان معناست که او دوست 

دارد فصل بعد هم در رئال مادرید بماند. 

سپیده بابایی ملی پوش کشتی زنان: 

 امتیازاتم را پاک کردند و دست حریفم را بالا  بردند 

  کوتاه 
ایسنا: مدافع پیشین تراکتور با بیان اینکه، این تیم برای 
موفقیت در فصل آینده باید تقویت شود، گفت: نگاه فدراسیون 
فوتبال به دوتیم استقلال و پرسپولیس مهربانانه است. مصطفی 
اکرامی در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: تراکتور نسبت به 
سال های گذشته باثبات تر بوده و در مجموع روند این تیم در 
فصلی که گذشت مثبت بوده و شرایط بعد از حضور پاکو خمس 
روی نیمکت تراکتور بهتر شد. وی در واکنش به باخت سنگین 
تراکتور در هفته پایانی لیگ برتر مقابل استقلال افزود: برای 
اینکه عملکرد مربی یا یک تیم را ارزیابی کنیم، نباید یک بازی 
را ملاک قرار دهیم، در صورتی که پاکو خمس در طول فصل 
نتایج ضعیفی را کسب می کرد و در هفته پایانی با نتیجه ای پرگل 
پیروز می شد، از نظر من مربی ضعیفی بود. اکرامی ادامه داد: در 
مجموع عملکرد این سرمربی مثبت بوده است، اما تراکتور باید 
تقویت شود و مطمئناً پاکو خمس می خواهد این اتفاق را رقم 
بزند و باید دید که آیا باشگاه تراکتور می تواند انتظارات و ابزار 
لازم این سرمربی اسپانیایی را برآورده کند یا خیر. مدافع سابق 
تراکتور گفت: معمولاً، تیم های پرسپولیس، استقلال و سپاهان، 
هر بازیکنی را که می خواهند جذب می کنند و با این اوصاف 
تراکتور در نقل وانتقالات کار دشواری را در پیش خواهد داشت. 
او متذکر شد: بازیکنان ایرانی اگر تعصبی به پیراهن تراکتور 
نداشته باشند، معمولاً به دنبال استقلال و پرسپولیس هستند تا 
بتوانند از آن مسیر ملی پوش شوند، در آوردن بازیکنان باکیفیت 
ایرانی از چنگ سرخابی ها کار دشواری است، اما با توجه 
به افزایش سهمیه جذب بازیکن خارجی، تراکتور می تواند 
بازیکنان باکیفیت خارجی را به خدمت بگیرد. وی در واکنش 
به این موضوع که برخی کارشناسان و پیشکسوتان معتقدند 
تعدادی از بازیکنان حال حاضر تراکتور در حد و اندازه  این تیم 
نیستند، گفت: این موضوع در تیم های فوتبال طبیعی بوده و 
تراکتور نیز از این قائله مستثنا نیست، اما موضوع مهم بررسی 
دقیق بازیکنان توسط کادرفنی است و در نقل وانتقالات نیز 

بازیکنان جدید باید با نظر پاکو خمس جذب شوند. 

بیــن المــلل 
  مهاجم ۱۶ ساله پورتو، مهدی طارمی را الگوی خودش 
نامید. روزنامه »اوژوگو« نوشت: باشگاه پورتو روز جمعه از 
تمدید قرارداد با لئوناردو سانتوس، مهاجم ۱۶ ساله این باشگاه 
خبر داد. این بازیکن در تیم جوانان پورتو می درخشد و ۱۵ گل 
ظرف ۳۱ دیدار اخیر به ثمر رسانده است. وی در مورد تمدید 
قرارداد خودش در پورتو تصریح کرد: من همیشه می خواستم 
برای پورتو بازی کنم و باور دارم که مسیرم در پورتو به تکامل 
می رسد. چیزهای بیشتری می خواهم و هدفم این است که 
در پورتو پیشرفت کنم. دوست دارم در تیم بزرگسالان باشگاه 
بازی کنم و در لیگ قهرمانان اروپا به میدان بروم. مهاجم پورتو 
در پاسخ به این پرسش که آیا به په په علاقه مند است و اینکه آیا 
الگوی دیگری به جز او در نظر دارد یا خیر، گفت: من واقعاً په په و 
کیفیت او را دوست دارم، اما الگوی من مهدی طارمی است. چون 

او همیشه گل می زند. 
   بال اسپانیایی تیم فوتبال رئال مادرید به پوشیدن پیراهن 
پاری سن ژرمن نزدیک شده است. مارکو آسنسیو که جدایی اش 
از رئال مادرید در پایان فصل جاری به عنوان بازیکن آزاد قطعی 
شده، به نظر می رسد قصد دارد به جمع پاریسی ها ملحق شود. بر 
اساس گزارش  شبکه تلویزیونی ESPN؛ آسنسیوی ۲۷ ساله در 
حال انجام مذاکرات سطح پیشرفته ای با باشگاه پاری سن ژرمن 
به منظور پیوستن به این تیم است. طبق این گزارش؛ رابطه خوب 
بین ژرژ مندز مدیر برنامه  های آسنسیو با لوئیز کامپوس مدیر 
ورزشی تیم فوتبال پاری سن ژرمن در پیشرفت این مذاکرات 
نقش کلیدی داشته است. باشگاه هایی همچون یوونتوس، میلان و 
استون ویلا نیز نسبت به جذب این بال - هافبک نفوذی اسپانیایی 
علاقه مند هستند. آسنسیو که در سال ۲۰۱۴ از مایورکا به رئال 
مادرید پبوست و در چند سال اخیر خیلی جایگاه ثابتی در ترکیب 
اصلی کهکشانی ها نداشته، 
تاکنون در ۲8۵ بازی برای 
این تیم به میدان رفته و آمار 
۶۱ گل زده و ۳۲ پاس گل را از 
خود برجای گذاشته 

است. 
   ظرفیت 

هم اکنون جرثقیل های عظیم در زمین 
آنفیلد مستقر هستند تا سقف را بردارند و بعد 
از آن، روی افزایش ظرفیت ورزشگاه تمرکز 

خواهد شد. 

  زنبورها 
در آستانه دیدار بسیار مهم دورتموند و ماینتس 
حمله زنبورها به ورزشگاه سیگنال ایدونا پارک 
دقایقی پیش از شروع مسابقه از اتفاقات عجیب این 

بازی بود. 

              هواداران 
طرفداران کلن با بردن پرچم دورتموند به ورزشگاه، 
جنگ روانی را با بایرنی ها آغاز کردند. هواداران کلن 
ترجیح دادند برای بیش از یک دهه، بوندس لیگا قهرمان 

جدیدی داشته باشد.

ت
شــ

س نو
عک

بلاتکلیفی بوکس ایران ۶ ماهه شد!  
ایسنا: در حالی که فدراسیون بوکس از 
نداشتن رئیس در حال ضربه خوردن است، 
حتی زمان برگزاری انتخابات این رشته هم 
اعلام نمی شود. فدراسیون بوکس ایران همواره 
با حاشیه های بسیار زیادی روبه رو بوده و به دلیل 
پایان نیافتن آنها در دوره های زمانی مختلف، 
به نظر می رسد که رشته بوکس حالا حالاها 
باید در حسرت روزهای آرام و متعادل باشد. 
به عنوان مثال، در حالی که کمتر از ۴ ماه به 
شروع بازی های آسیایی ۲۰۲۳ هانگژو زمان 
باقی است، فعلا خبری از انتخابات فدراسیون 
بوکس برای مشخص شدن رئیس جدید نیست 
تا این فدراسیون تکلیف خود را برای پیگیری 
برنامه هایش بداند. ضمن اینکه بحث مشخص 
نبودن رئیس فدراسیون در ماه های اخیر نیز از 
اصلی ترین نقاط ضعفی است که باعث شده برنامه 
امروز تا فردای بوکس کشور مشخص نباشد. با 
وجود اینکه پیش بینی می شد وزارت ورزش 
برای برگرداندن آرامش و حفظ روند صعودی 
بوکس هرچه سریع تر انتخابات این رشته را 
برگزار کند، در کمال تعجب این اتفاق رخ نداد. 
از ۷ آذر سال گذشته تاکنون )نزدیک به ۶ ماه( 
فدراسیون بوکس با سرپرست اداره می شود و 
همین امر باعث شده تا برنامه خاصی برای ارتقای 

سطح بوکس کشور وجود نداشته باشد. 

خارج ازمستطیل سبز

ابراز امیدواری کلوپ به قهرمانی  
دورتموند در بوندسلیگا 

سرمربی لیورپول دوست دارد تیم سابقش 
قهرمانی  عنوان  مونیخ  بایرن  با  نبرد  در 
بوندسلیگا را کسب کند. به گزارش بیلد، 
یورگن کلوپ، سرمربی فعلی لیورپول که 
دورتموند را در سال های ۲۰۱۱ و ۲۰۱۲ به 
قهرمانی در بوندسلیگا رساند ابراز امیدواری 
کرد تیم سابقش بتواند بالاتر از بایرن مونیخ 
عنوان قهرمانی را در آلمان کسب کند. یورگن 
کلوپ آخرین مربی قهرمان دورتموند در 
بوندسلیگا است. او درباره شانس قهرمانی 
زردپوشان در آلمان گفت: امیدوارم دورتموند 
قهرمان شود می دانم این اتفاق چه معنایی 
برای شهر و به طور کلی هواداران دورتموند 
خواهد داشت. جالب نیست یک تیم همیشه 
قهرمان لیگ شود و به نظرم این قهرمانی 
معنا و مفهوم زیادی برای هواداران دورتموند 
خواهد داشت. این مربی ۵۵ ساله که دورتموند 
را به قهرمانی رساند، افزود: همه ما می دانیم 
که بایرن سال آینده به هر حال شانس اول 
قهرمانی است و برای قهرمانی مبارزه خواهد 
کرد. بایرن تیمی است که هر سال برای 

قهرمانی تلاش می کند. 

خبـــــر

 استقلال و پرسپولیس نمی خواهند
 بازنده باشند 

پرسپولیس در دیدار با هوادار از ابتدا بازی خوبی را ارائه کرد و 
خیلی زود به دو گل دست یافت که نشان داد کار سختی مقابل 
این تیم نخواهد داشت. پرسپولیس شناخت زیادی از نقاط 
ضعف هوادار پیدا کرده بود و مو قعیت های زیادی روی دروازه 
این تیم به وجود آورد. اگر پرسپولیس از فرصت هایش بهتر 
استفاده می کرد با نتیجه پرگلی این دیدار را به اتمام می رساند. 
پرسپولیس در ادامه هم بازی را خیلی خوب کنترل کرد و 
توانست سربلند به فینال جام حذفی صعود کند. سرخ پوشان 
امسال شرایط آرمانی و مناسبی پیدا کرده اند و پس از قهرمانی 
در لیگ برتر از نظر روحی و روانی آماده دیدار فینال هستند. 
مسابقه فینال هم که بازی خاصی است؛ ضمن اینکه دربی 
همیشه حساس بوده، به دلیل اینکه هیچکدام از دو تیم استقلال 
و پرسپولیس نمی خواهند بازنده باشند. از قبل هم هیچ کس 
نمی تواند نتیجه دربی را پیش بینی کند، چون این بازی شرایط 
خاص خودش را دارد. هر تیمی که نفراتش در دربی از لحاظ 
جسمانی و روحی و روانی بهتر و آماده باشد، برنده خواهد شد. در 
این فصل مسابقات لیگ برتر داوران فوتبال ایران بدون امکانات 
و با وجود برخی از کمبودها تاحدودی عملکرد و قضاوت های 
مناسبی داشتند. به طور حتم یکی از داوران خوب کشورمان 
هم می تواند فینال جام حذفی بین استقلال و پرسپولیس را به 

بهترین شکل ممکن و بدون هیچ اشتباهی سوت بزند. 

فرشاد پیوس پیشکسوت پرسپولیس و 
کارشناس فوتبال در خصوص حضور شاگردان 

گل محمدی در فینال صحبت کرد. 
   در خصوص صعود پرسپولیس به 

فینال جام حذفی چه نظری دارید؟
 بازی سختی مقابل هوادار رقم خورد ولی 
پرسپولیس با مدیریت خوبش روی بازی 
توانست هم زود به گل برسد و هم برتری 
خودش را حفظ کند. خدا را شکر خطر 
محرومیت بازیکنان مشکل خاصی ایجاد نکرد 
و تیم با شایستگی به فینال صعود کرد و با این 

روند تیم مطمئنم قهرمان خواهد شد. 
   در مورد تقابل فینال دو تیم چه نظری 

دارید؟
استقلال تیم خوب و حریف قابل احترامی 
است و قصد کری خوانی ندارم ولی خب 
وضعیت پرسپولیس به مراتب بهتر است و 
اگر اتفاقات فوتبالی نتیجه دیگری رقم نزند 
در شرایط عادی پرسپولیس برنده بازی در 
وقت قانونی خواهد بود. من قبلًا هم گفته 
بودم پرسپولیس امسال هر دو جام و به دنبال 
آن سوپرجام را فتح می کند و قهرمان هر سه 

تورنمنت خواهد شد. 
   درباره وضعیت استقلال چه نظری 

دارید؟
استقلال تیم خوبی است و خط حمله خوبی 
دارد و در چند بازی اخیر خودش هم نتایج قابل 
قبولی کسب کرد ولی دربی قبلی باعث می شود 
آنها با استرس وارد زمین شوند و همین موضوع 
کار پرسپولیس را راحت می کند. ضمن اینکه 
میانه زمین در اختیار پرسپولیس است و نفرات 
بهتری در این نقطه دارد که به خوبی باعث 

می شود وسط زمین را کنترل کند. 
   نظر شما در رابطه با اعتراض استقلال 
به داوری ها و درخواست استخدام داور 

خارجی چیست؟
 داورهای خوبی در فوتبال کشورمان داریم 
و جذب داور خارجی پول دور ریختن است. به 
نظرم اعتراض به داوری یک بهانه شده است 
که باخت ها را گردن آن بیاندازیم ولی با این 
حال برای اینکه حرف و حدیثی پیش نیاید 
من هم پیشنهاد می کنم داور خارجی جذب 
شود و آنوقت امیدوارم دیگر بعد از بازی شاهد 

اعتراض های این شکلی نباشیم. 

حمید درخشان 
 کارشناس فوتبال 

پیوس:
پرسپولیس جشن 

قهرمانی به هوادارانش 
بدهکار است

دیدار دوستانه برزیل با دو تیم آفریقایی در حمایت از وینیسیوس 

عزیزی خادم: مردم بهترین قاضی هستند


